
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 13. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 275
Vil ministeren oplyse, om ministeren mener, at det er tilfredsstillende med den lange 
ventetid mange studerende oplever, når de skal tildeles specialpædagogisk støtte (SPS), 
og de konsekvenser den manglende støtte har for sårbare unge og deres mulighed for at 
få en uddannelse? Vil ministeren i forlængelse heraf oplyse, om ministeren mener, at der 
er behov for at undersøge, om SPS kan administreres mere effektivt, sådan så det sikres 
at sagsbehandlingstiden for nye studerende ikke strækker sig langt ind i første semester?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Charlotte Broman 
Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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